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Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                              

14 Kasım 2013 tarihli yazısıdır.

Ortadoğulu politikacılar… 
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Bankaların altın satışına 
başlaması üzerine altının 

gramı 500 lira düştü

Kaçak akaryakıt yılda 
7-8 milyar dolar vergi 

kaybına yol açıyor 
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Ahmet Beyazlar/Arkeolog

Dil ve İletişim (2)
Dil kelimesi, günümüzde ağzımızdaki 

et parçası ve lisan olarak tanımlanmakta. 
Dilin Fars dilindeki karşılığı “gönül”dür. 
Yani biz aynı dili konuşmakla karşımızdaki 
kişinin ağzından çıkan seslerin tınısını 
duymuyor, gönlünden geçen duyguları 
algılıyoruz. Aynı dili konuşan insanların 
basit konularda dahi farklı anlayışlarda 
olmaları göz önünde bulundurulduğunda 
dilin iletişimi sağlamakta başarılı olduğu 
söylenemez. Kaldı ki farklı kültürlerdeki 
farklı dillerdeki kişilerin birbirini 
anlamaları. Dil, simgelerle örülmüş ve 
anlamlı kılınmış, metafizik bir alan olarak 
da görülür.
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Eren Ovayolu / Mali Müşavir
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Uzun zamandan beri rağbet gören para 
piyasası fonları  19 Mart’tan beri yaşanan 
piyasa değişkenlik en çok etkilenen 
enstrüman oldu. Para Piyasası Fonlarında 
214 bin kişi hesabını kapatırken piyasadan 
çıkan toplam hesap sayısı 650 milyar lira 
oldu. Son zamanlarda siyasi gündem 
ve siyasetten etkilenen yatırım fonları 
bu calkantıdan çok fazla etkilendi. Para 
piyasası fonundan 440 milyar lira net çıkış 
görüldü. BloombergHT’nin aktardığına 
göre en fazla düşüş yaşayan ve piyasan çıkış 
olan piyasa 650 milyar lira ile para piyasası 
fonları oldu. 

Asım Güzelbey’in tekrar aday olacağı o 
kadar çok dillendiriliyor ki!..

Yerel gazetelerin köşe yazarları, iktidar 
partisinin laf cambazları, belediye 
çalışanları sürekli dedikodu üretiyor ve 
asparagasçılar da yayınlıyor!

Ancak bunda bir fevkaladelik yok. 
Ortadoğu’da siyaset böyle yapılıyor. 
Asım Bey’in aday olmayacağına dair 
söylediklerinin hiçbir kıymeti harbiyesi 
yok! İnsanlar unutuyor ama arşivler 
unutmaz! Açın bakın, 5 sene önce de “Aday 
olmayacağım” demişti, yemin etmişti, şeref 
üzerine söz vermişti ama hangi sözünü 
tuttu ki bu dediğine sadık kalsın. 

İmar Bankasındaki külçe altın satışı 
ilgi ile izlendi. Faizi haram kabul 
edenler altına hücum etti.

Bankaların altın satmaya başlaması 
ile altının gramı 500 lira birden düştü. 
Saf altın, 50-100 gramlık külçeler, 
İmar Bankasında büyük bir ilgi ile 
satıldı.

Sanayi ve Ticaret İl Müdürü Doğan 
Bekerecioğlu, kaçak akaryakıtla 
mücadelede polis ve jandarmayla 
birlikte çalışmak gerektiğini 
belirterek, "Herkes üstüne düşeni 
yapmalı ki, bu mücadele başarıya 
ulaşsın. Aksi takdirde ülkemiz 
hazinesi her yıl 7-8 milyar dolarlık 
vergi kaybına uğramaya devam 
edecek" dedi.

15 Tıp Fakültesi her yıl yurt dışına 15 Tıp Fakültesi her yıl yurt dışına 
hekim göndermek için mezun veriyorhekim göndermek için mezun veriyor

Yurt dışına çıkan 
hekimlerin sayısının 
artmaya devam ettiğini 
kaydeden Gaziantep-
Kilis Tabip Odası Başkanı 
Dr. Kazım Eroğullları, 
‘’2010 yıllarında yılda 
80-90 hekim yurt dışına 
giderken bu rakam 
günümüzde 3 ile 4 bin 
arasında değişiyor. 
Bunlar sadece yurt 
dışında hekimlik yapmak 
için bizden iyi hal belgesi 
alanların sayısı. Bunun 
yanı sıra yurt dışında 
hekimlik yapmayacak 
olan ve ülkedeki 
umutsuzluktan dolayı 
giden hekimlerimiz var. 
Bunların sayısı her geçen 
gün artıyor’ tespitini 
yaptı. 

Zirai ilaçların atılmaya başlanması arıcıları endişeye sevk etti. Çünkü zirai ilaçların 
arıları öldürdüğünü kaydeden arıcılar, ilaçların gece atılması çağrısında bulundu

Zirai ilaçlar doğadaki pek
çok canlıya zarar veriyor
Zirai ilaçların tarlacı arılara 

zarar verip öldürdüğünü 
sözlerine ekleyen Gaziantep İli 
Arı Yetiştiricileri Birlik Başkanı 
Nebi Koca, ‘’Tıbbi ilaçlar doktor 
reçetesi ile yazılıp, eczacı bir 
sistematik üzerinden dozaja 
göre miktar verebiliyorsa zirai 
ilaç kullanımında da mutlaka bu 

sistemin 
getirilmesi 

gerekiyor. 
Yani doktor-
eczacılık 
sisteminin 
getirilmesini 

istiyoruz’’ 
diye konuştu. 4’TENebi Koca

Partililer, CHP’den yaşanan olaylar sonrasında İl Başkanı Reis Reisoğlu’nun istifa etmemesine ve genel 
merkezin ise bu kadar başarısızlığa rağmen Antep ile ilgili herhangi bir adım atmamasına tepkili…

GaziantepGaziantep bu kadar yetersiz ve 
pişkin il başkanını ilk kez görüyor

Partililer, ‘’Gaziantep bu kadar yetersiz ve pişkin il başkanını ilk kez görüyor. Genel merkeze sırtını dayamış halktan 
ve partililerinden kopuk bir il başkanı var CHP'nin başında. İki belediye başkanı partisinden istifa etmiş kamuoyuna 
yaptığı tatmin edici bir açıklaması yok. Bunun hesabını soracak olan genel merkez ise nedense sessiz’’ dedi. 

CHP’nin Gaziantep'te 
gerilemesinin tek nedeni 

il ve ilçe başkanları
Türkiye’de  CHP'ye ilginin artmasına 

karşılık Gaziantep'te gerilemesinin 
tek nedeninin il başkanlığı ve ilçe 
başkanlıkları olduğunu dile getiren 
Partililer, ‘’Karkamış Belediye 
Başkanı gitti, genel merkezimiz 
nedenlerini sorgulamıyor. Şehitkamil 
Belediye başkanı partiden istifa 
etti nedenleri sorgulanmadı. Bu 
belediye başkanlarınoın gitme 
nedenleri sorgulanmıyor, peki il ve 
ilçe başkanlıkları da mı sorgulanmaz? 
Eğer onlar başarılı ise o zaman geriye 
halk kalıyor, halk CHP'ye oy verdiği 
için suçlu mu şimdi?’’ sorusunu sordu. 

Genel başkan bir kez ne 
oluyor Gaziantep'te diye 

sormuş mu acaba?
Partililer, ‘’Genel başkan yerel 

seçimlerden sonra Gaziantep benim 
'takıntım' demişti, dönüp de bir kez 
ne oluyor Gaziantep'te diye sormuş 
mu acaba? Belediye meclis grubunda 
neler oluyor, neyi paylaşamıyorlar. 
Partinin disiplini, programı ortadan 
kaybolmuş. Meclis üyeliğinin gerekleri 
yerine getirilmiyor. Gaziantep 
halihazırdaki il başkanı ile duvara 
toslamış durumda’’ açıklamasını 
yaptı. 

Antep 
için tehlike 

çanları çalıyor

Karşılıksız çıkan 1532 çekin parasal
karşılığı 1 milyar 413 milyon lira

Uzun zamandan 
beri yaşanan 
ekonomik krizin 
yarattığı tablo yavaş 
yavaş ortaya çıkmaya 
devam ediyor. Bu 
tablo ise Türkiye 
Bankalar Birliği Risk 
Merkezi verilerine 
yansıdı. Ülkenin 
yanı sıra bölgenin en 
büyük sanayi kentleri 
arasında yer alan 
Antep için tehlike 
çanları çalıyor. 

Bilim gazeteciliği, toplumların bilinçli 
kararlar almasına yardımcı olur

Gaziantep 
Üniversitesi 
İletişim Fakültesi 
öğretim üyeleri 
tarafından 
yürütülen 
TÜBİTAK destekli 
“Gaziantep Yerel 
Medyasında Bilim 
Gazeteciliğinin 
Güçlendirilmesi” 
projesi 
kapsamında 
panel ve çalıştay 
düzenleniyor. 4’TE

Prof. Dr. 
Mesut 
Yücebaş 

Sultanlar Köyü 
okuluna 
kütüphane 
kurdular

Gaziantep 
Üniversitesi 
(GAÜN) Eğitim 
Fakültesi 
Rehberlik ve 
Psikolojik 
Danışmanlık 
Bölümü 
öğrencileri, 
Topluma Hizmet 
Uygulamaları 
dersi kapsamında 
anlamlı bir 
projeye imza 
attı. 4’TE
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
KUMRUOGLU ECZANESI

Eski Garajlar(Eski Garajlar Büyük Velic Oteli 500 Metre 
Yukarısı Sağlık Ocağı Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 321 69 29
CANLAR ECZANESİ

ULAŞ MAHALLESİ 24 NOLU CADDE NO21/A 
(kurbanbaba gençlik merkezi arkası kurbanbaba sağlık 

ocağı karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 2506400

KÜBRAM ECZANESİ
Perilikaya Mahallesi, 98105 nolu Sokak No:4/E 

(ABDULKADİR YÜKSEL DEVLET HASTANESİ YANI) 
Şahinbey/Gaziantep / ŞAHİNBEY

Telefon : 05334341795
PINAR ECZANESI 

Fıstık Araştırma Karşısı-Cergibozanlar Market Arkası-
Konak Mah. / ŞAHİNBEY / Telefon : 03422278584

CİHAN ECZANESİ
Mavikent Mahallesi 135015 Nolu Cadde No:10/P / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 485 15 55
PARLAR ECZANESİ

Bülbülzade Mah. Yeşilvadi Bulv. No: 171 B/D 
(KARATAŞ ERDEM KOLEJ KARŞISI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423715175
TÜMAY ECZANESİ

15 Temmuz Mahallesi 148255 Nolu Cadde No:6/H 
Şehitkamil/GAZİANTEP (GAÜN TIP FAKÜLTESİ 

POLİKLİNİK KARŞISI) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0544 919 57 17

YENI UMUT ECZANESI
Karataş 1 Bölge (Winmar Karşısı-Barbaros Ersaatçi 

Camii Arkası) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 371 60 90

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
ZEYTİN ECZANESİ

Mücahitler Mah. Gazimuhtar Paşa Bulv. No:52/E (NCR 
International Hospital Bitişiği) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0537 489 27 99
BEYOGLU ECZANESI (ŞEHİTKAMİL)

INCILIPINAR MAH.NAIL BILEN CAD.NO:3/M.25 
KONUKOĞLU HAST. ACİL YANI / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0554 009 9027
IHLAMUR ECZANESİ

Şehirgösteren Mahallesi 68002 Nolu Cadde No:13/B 
(Celile Refik Danış ASM Yanı / Taylan Doğan Koleji) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0531 012 36 36

ÖZYURT ECZANESİ
Ali Nadi Ünler Bul.(Emek Sağ. Ocğ.Kar.-Emek Migros 

Yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 322 80 81

KILIÇ ECZANESİ
Çıksorut Yeni Mah. 43 nolu Sk.N:5/A (Çıksorut 

Sağlık Ocağı Karşısı - Çıksorut Güven Karakolu Yanı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 05366850247
SAMET EREN ECZANESİ

Korutürk Cad. No:230 (Karşıyaka Girişi-Yeşilova 
Kavşağı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 07 27
SEMİH ECZANESİ

Gazikent Burak Mahallesi 06056 Nolu Sokak Şehit Aytaç 
Baran SP. Altı. No:3 Dükkan 2 (Mis Unlu Mamülleri 

Arkası) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 502 07 48
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Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım

 www.gaziantepsabah.com - gaziantepsabah@yahoo.com

Bu gazete Basın Meslek İlkelerine 
uymaya söz vermiştir.

Kuruluş tarihi: 2 Şubat 1946
Yıl:79  Sayı : 22.719

25 NİSAN 2025 CUMA
(Yerel Gazete)

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Ortadoğulu 
politikacılar… 

Aykut Tuzcu’nun 
14 Kasım 2013
tarihli yazısıdır

Dil ve İletişim (2)
Dil kelimesi, günümüzde ağzımızdaki et 

parçası ve lisan olarak tanımlanmakta. Dilin 
Fars dilindeki karşılığı “gönül”dür. Yani biz 
aynı dili konuşmakla karşımızdaki kişinin 
ağzından çıkan seslerin tınısını duymuyor, 

gönlünden geçen duyguları algılıyoruz. Aynı dili konuşan 
insanların basit konularda dahi farklı anlayışlarda olmaları göz 
önünde bulundurulduğunda dilin iletişimi sağlamakta başarılı 
olduğu söylenemez. Kaldı ki farklı kültürlerdeki farklı dillerdeki 
kişilerin birbirini anlamaları.

Dil, simgelerle örülmüş ve anlamlı kılınmış, metafizik bir alan 
olarak da görülür. Metafizik fiziğin ötesi anlamına gelmektedir. 
Günümüzde; hayali, akıl dışı alan olarak algılansa da doğa yani 
fizik üzerine oturtulan düşünceler demektir. Psike hem fizik hem 
ruh anlamlıdır. Biz bu işleyişi algılayabilmek için beden ve ruh, 
madde ve mana diye farklı kulvarlar var ederek kaybolmuşuz.

Birey olarak doğan insan çevresindekilerin düşünce ve 
davranışlarını taklit ederek, deneyimleyerek o varlığı kapsar, varlık 
insana dönüşür olmuştur. Biyolojik döngünün yönü cem’at, nebat 
ve hayvanat olduğundan ve bu hayvan (Canlılığın) zincirinin 
en son halkası olan insan döngüyü kendinde toplayarak gelecek 
kuşağa devretmeye devam etmektedir. Bunu da sözsel ve yazınsal 
eylemle, sanatla yapmaktadır.

Göbeklitepe ve çevresinde yapılan kazılarda ortaya çıkan dikili 
taşlar ve üzerlerindeki hayvan figürleri, insan ve hayvan figürleri, 
insan ve hayvanın birlikte işlendiği figürlerin dönem insanının 
düşünce kapasitesini onu aktarabilme seviyesini gösterdiği 
okunmaktadır. 

Günümüzde sözü edilen figürler kozmoloji, din, arkeoloji 
bilim gibi farklı dillerle okunmaya çalışılmaktadır. Bu da bir 
bütünün, farklı dillere yansımasını doğurarak gerçek anlamından 
kopmasına neden olmaktadır. Taştan ve taş üzerindeki çizgi ve 
sembollerden oluşan bu alfabeyi hangi dili kullanarak, hangi 
manayı katarak okumalıyız? 

Taşları insanın şekillendirdiğine göre insan varoluşu dilini 
kullanarak okumanın en mantıklısı olacağı düşünülmektedir. 
Bu bağlamda T formlu taşların şekil olarak insanı temsil ettiği 
gerçeğinden yola çıkarak onun üzerindeki farklı figürlerin ona 
ait temsil ettiği ailenin sembolleri, bireysel özellikleri ve düşünce 
yapıları diye okuyabiliriz. Mesela, dairevi formlu yapıların aile 
birliklerini temsil ettikleri anlaşılmaktadır. Yer sofralarında aile 
bireylerinin bir araya oturup yemeklerini yedikleri, aile reisinin 
gelmeden yemeğe oturulmadığı bazı ailelerimizde gelenek olarak 
yaşayagelmektedir.

İnsanın huyu, çeşitli hayvan davranışları ile tanımlanmıştır. 
Aslan gibi, kurt gibi yırtıcı, öküz gibi kuvvetli, tilki gibi kurnaz, 
akrep gibi sokucu vb. huylarımız bulunmaktadır. Gücün akıl 
ve söz ile gösterilemediği dönemlerde gövde ve hareketlerle 
gösterildiği gerek hayvanların davranışlarından iletişim dilini 
kullanamayan insanların davranışlarından anlaşılmaktadır.

Bu bağlamda bir yırtıcı hayvanın kucağında olarak işlenmiş 
heykel o kişinin o hayvanın gücünü kendinde toplayıp kendine 
dönüştürdüğü okunmaktadır. Bir insanın başında ise kuş figürü 
bulunmakta. Kuş gökselliğin, kapsayıcı bakışın ve avcılığın 
sembolü, Kartal, mitolojide Tanrı Zeus’u simgesidir. Onun insanın 
başında olması o insanın baş olduğunu, düşüncesinin kapsayıcı 
olduğu okunur.

Mevlana Celaleddin’i Rumi çarşıda gezerken işçilerin kavgasına 

şahit olmuş. İşçiler yemek için fikirlerini söylüyorlarmış ancak her 
biri ayrı dilde söyledikleri için anlaşamıyor ille benim dediğim 
olacak diye yükseliyorlarmış, Hazret, ellerindeki parayı almış ve 
çarşıdan üzüm ekmek alıp getirmiş. Herkes benim isteğimi aldı 
diye ayrı sevinip hocaya teşekkür etmişler. İşçiler üzüm ekmek 
diyormuş ama kimisi Farsça, anep nan, kimisi engür, hubs, Arapça 
söylediği için anlaşılmıyormuş. Yani herkes bedenini ve ruhunu 
ortaya koyuyor. Ama herkes kendi kültürü ile perdeli olduğundan 
birbirini anlamıyor. Ancak birleştirici gözle, feragatla, sevgi ile 
bakıldığında bireylerle bir araya gelip mutlu olunabiliyor. Yoksa 
kimse kimsenin özünü sözünü yemiyor. 

Bugün kültürel alt yapıdan kopuk para kazanmak için 
üreten ve paranın ve işin hâkim olduğu sistem maalesef aşırı 
tüketimden para kazanma metodu güderek çevreyi ve insanı 
yok etme aşamasına gelmiştir. İklim yasası adı ile de bu tahribatı 
sürdürmeyi amaçlamaktalar.

Günümüzde, paket eğitim ve beslenmeyle doğanın dışında 
olduğumuzdan onun üzerine kurulan metafiziksel üstyapıyı, 
algılayamıyoruz. Bunun nedeninin simgesel yazı kullandığımızdan 
yazılarda doğayı okuyamıyoruz. Doğa, bir döngüler ortamıdır. 
O döngüde her canlı bulunduğu ortama adaptasyon ile varlığı 
üzerine hayatını devam ettirir. İnsan da döngüsel varlıktır. Ancak 
kültürel varlık olarak değişim ve dönüşümün sağlayabilme 
yetisindedir. Günümüzde insan tarih bilgisi ile zamansal 
derinliğini, bilimsel bilgisi ile de yaşadığı ortamın bilimsel 
tanımını yapma seviyesindedir. Düşüncesinin içine dalan insan ise 
varlıkta yok olarak varlığın dili ve göreni olmuştur.

Günümüz modern insanını doğaya saldığımızda üç gün sonra 
ölüşümü bulabiliyoruz. Çünkü doğadaki doğal döngü zincirini 
kırdık. Çocuklar topraktan, doğal çevreden, üterim döngüsünden 
kopuk olarak dört duvar içinde, paket yiyecekler ve önlerine 
açılan ekrandan çevreleri ile iletişim sağlayabiliyorlar. Ne acı bir 
durum olduğunu anladığımızda maalesef çok geç olacağı yaşanan 
olaylardan anlaşılmaktadır. 

Şanlıurfa bölgesinde ortaya çıkan serbest heykellere dönecek 
olursak, bağımsız erkek heykellerinin elleri ile cinsel organlarını 
tutar veya ereksiyon halinde gösterilmiştir. Arkeolojik buluntular 
arasında “Ana Tanrıça Heykeli” olarak tanımlı etli butlu 
kadın figürleri bulunmuştur. Bu durum konu ile ilgili bilim 
çevredekilerince, kadının doğurganlıktaki rolü nedeniyle tanrı 
olarak görüldüğü ve Ana Tanrıça Dönemi olarak tapınım gördüğü 
ifade edilmektedir. Ana kayadaki mağarada dünyaya geldiği için, 
kendini mağara içinde tanımaya başlayan insan yavrusunun 
kayadan doğduğu inancından bir anadan doğduğu gerçeğinde 
dölleyici rolünü keşfeden insanın tanrılığını ilanından başka ne 
olabilir ki?

Bu düşüncenin ürünü günümüz insanlarının kadına bakışı, 
sokakta her gün birkaç kadının cinayete kurban gitmesi, günümüz 
ekonomik yapısının kadının doğal konumunu bozarak çalışıp 
ekmeğini kazanma durumuna getirmesi, modern ekonomik 
yapının kadını meta ve tüketici olarak tanımlaması ortadaki 
sorunun başlıcaları olarak görülmektedir.

Bu sorundan ancak dünya çapında uygulanacak bir proje 
ile kurtulunabilir. Bu da günümüz şartlarında mümkün 
gözükmemekte. Bireye düşen kendi varoluşunu ve devamını 
sağlayan sistemi ve bakış açısını uygulayacağı bir eş ve bir dost ile 
model insan olarak devam etmeye çalışmasıdır. Son

Saygılarımla. 18.04.2*25 Gaziantep 

Ahmet Beyazlar

Yerel gazetelerin köşe yazarları, iktidar 
partisinin laf cambazları, belediye 
çalışanları sürekli dedikodu üretiyor ve 
asparagasçılar da yayınlıyor!

Ancak bunda bir fevkaladelik yok. 
Ortadoğu’da siyaset böyle yapılıyor. 
Asım Bey’in aday olmayacağına dair 
söylediklerinin hiçbir kıymeti harbiyesi 
yok! İnsanlar unutuyor ama arşivler 
unutmaz! Açın bakın, 5 sene önce de 
“Aday olmayacağım” demişti, yemin 
etmişti, şeref üzerine söz vermişti ama 
hangi sözünü tuttu ki bu dediğine sadık 
kalsın. Arşiv önümde duruyor. Kitap 
yapılsa, söylediği doğru olmayan şeyler, 
göz boyamak için bastırdığı kitaptan 
(kağıt parasına yazık!) daha kalın olur.

 Daha birkaç gün önce MÜSİAD’ı 
ziyaretinde yaptığı konuşmada, 
“Gaziantep dünyanın en hızlı büyüyen 
ve gelişen 10 büyük kentinden 
birisidir” (Habertürk 11 Kasım 2013) 
diyor. Bununla neyi kanıtlamaya 
çalışıyor, bilmiyorum. Bu tavrının 
izahını uzman hekimlere bırakıyorum.

Daha bugün öğrendim, özel bir 
hastanede birlikte çalıştığı, benim 
de çok iyi tanıdığım, Antep’in yerlisi 
tam bir beyefendi olan değerli bir 
arkadaşım, 2004 yerel seçimlerinde 
Asım Bey’in aday olduğunu duyunca, 

“Eyvah! Eğer kazanırsa bu şehir çok şey 
kaybeder. Onun iç yüzünü kimse bilmez 
çünkü hiç insan içine karışmamıştır, 
sosyal hayatı olmamıştır. Ben de 
bilmiyordum. Ama birlikte çalıştığımız 
2.5 senede onu iyi tanıdım. İnsanları 
birbirine düşürmeyi, jurnalciliği 
(Sabah’ı da jurnalleyerek ceza 
almamıza ve büyük maddi kaybımıza 
neden oldu) onun kadar iyi bileni ve 
yapanı görmedim. Korkunç bir insandı. 
Hastaneye kötülüğü dokundu. Gitti de 
kurtulduk” demiş.

 İktidar partisinin aday seçicileri acaba 
Asım Bey’le tekrar 5 yıl yola devam 
edilirse, sonunda partilerinin bir 
daha kazanma şansının kalmayacağını 
gerçekten bilmiyorlar mı, göremiyorlar 
mı?

Bastırdığı baştan sona yanlışlarla 
dolu, kağıt israfı kitap neden ‘adaylık’ 
konusu netleşmeden dağıtıldı? Daha 
seçimlere 4 aydan fazla bir zaman var. 
Dürüstlük, yani ‘fair’ rekabet için bu 
göz boyamaktan ileri gitmeyen kitabı 
partinin adayını belirlemesinden 
sonra dağıtması daha doğru olmaz 
mıydı? Neden bu kadar mükemmel bir 
zamanlama yaptığınıAK Parti’nin diğer 
aday adaylarının anlamaması mümkün 
mü? Öyle ya, herkes aptal, kendisi çok 

akıllı!..
 İşte bunun içindir ki hep aklı fikri 

haksız rekabet stratejisinde diyorum. 
AK Partililer’e yakışan artık bu 
kenteişadamı saiki ile düşünebilen, 
yılın 6 ayını içeride , 6 ayını dışarıda 
değil, çoğunu içeride geçirebilecek, 
belediyede odasında oturup vatandaşla 
yüzyüze gelmekten korkmayan, varıyla 
yokuyla hizmet edecek, akrabalarını 
belediyeye doldurmayacak bir adayın 
saptanmasıdır. Allahınızı severseniz, 
son 10 senede arsa rantçılığından 
başka ne yaptı?(Türkiye’nin en büyük 
gazetesi Hürriyet’e manşet olmadı mı?) 
Bizzat Devletin Valisi’nin tespitiyle, bu 
şehrin yüzde 70-80’i gecekondulardan 
ibaret değil mi? İstanbul’dan beter 
trafik keşmekeşliğinin yaşandığı bu 
şehrin hangi yolunu yaptı? En önemli 
caddelerinden birisi olan Atatürk 
Bulvarı’nın hali meydanda değil mi? 
Yıllarca o caddeye dokunmadı, yazın 
şehir sakinken yapabileceği tamiratı 
okullar açıldıktan sonra yapmaya 
başlayıp, ağzına yüzüne bulaştırmadı 
mı? Parkları betonlaştırıp, ağaçları kesip 
çirkinleştirmedi mi?

 Ulaştırmada, hafif raylı sistem diye 
Almanya’nın, Avrupa’nın 50 sene önce 
kullandığı vagonları ithal ederken 

gümrükte takılınca ‘hurda’ diye 
cambazlık yapıp ithal ettikten sonra 
kentin ortasından Devlet Demir Yolları 
geçiyor gibi ilkel bir sistemle bütün 
Antepliler’i uyutmadı mı?

 İlk hattı yaptığında, sivil toplum 
kuruluşlarını gezerek, “Bizim öyle 
başkalarının yaptığı gibi 200 milyon 
dolar harcayacak paramız yok. 
Mütevazıyız. 30, bilemediniz 40 
milyon dolara çıkacak” demişti. 
Ama gerçekte Türkiye’nin en pahalı 
hafif (neresi hafif, resmen tren!) raylı 
sistemini kurmadı mı?

 Bunu bilerek ve emin olarak 
söylüyorum, yarın bir başkası 
geldiğinde bu rayların hepsini sökecek! 
Çünkü küllüyen yanlış! Zaten dar olan 
caddelerin üçte biri bu sistem yüzünden 
randımanlı kullanılamıyor. Diğer bütün 
illerde hafif raylı sistemde kara taşıtları 
ve tramvay aynı zemini kullanıyor. 
Bunu hiç mi bir AK Partili yönetici 
görmüyor? Bizimle resmen kedinin 
fareyle oynadığı gibi oynuyor. Bundan 
zevk alanların olduğu belli ama ben bir 
Antepli olarak çok üzülüyorum.

Asım Güzelbey’in tekrar aday 
olacağı o kadar çok dillendiriliyor 
ki!..

CHP Genel Başkan Yardımcısı Özgür 
Karabat, Türkiye’nin uluslararası 
kara para trafiği ve finansal suç ağına 
sürüklendiğini öne sürerek, AKP 
iktidarını ağır şekilde eleştirdi. Karabat, 
“Türkiye, AKP ile büyük bir beka 
sorunu yaşıyor” dedi.

CHP Genel Başkan Yardımcısı Özgür 
Karabat, sosyal medya hesabından 
yaptığı açıklamada, Türkiye’nin Irak, 
Libya ve Kuzey Kıbrıs üzerinden 
yürütülen finansal operasyonlarla kara 
para aklama sürecine dahil edildiğini 
iddia etti. 

Karabat, “Turpun büyüğü sadece 
Kıbrıs’ta değil, diğer turplar Irak ve 
Libya’da” ifadeleriyle dikkat çekti.

Karabat, iki yıl önce pos cihazları 
üzerinden Türkiye’ye yasa dışı para 
sokulduğunu gündeme getirdiğini 
hatırlatarak, bu sistem üzerinden 
yaklaşık 100 milyar dolarlık bir vurgun 
yapıldığını öne sürdü. “1,8 milyar 
dolarlık işlem tespit edildi ancak asıl 

rakam çok daha büyük” diyen Karabat, 
dönemin sorumlusu olarak Hazine ve 
Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’i işaret 
etti.

Açıklamasında Libya Merkez Bankası 
Başkanı’nın Türkiye’ye kaçtığını 
hatırlatan Karabat, ABD’nin Irak’ta 
13 bankaya dolarla işlem yasağı 
getirdiğini, bu bankaların verdiği 
kartların Türkiye’de kullanıldığını 
belirtti. ABD’nin elinde Türkiye’yi 
zor duruma düşürebilecek belgeler 
olduğunu savunan Karabat, “AKP’nin 
yasa dışı işlemleri artık dış politikada 
bir şantaj aracına dönüşmüş durumda” 
dedi.

Türkiye’nin AKP yönetiminde 
uluslararası alanda güven kaybına 
uğradığını ifade eden Karabat, sözlerini 
şöyle sürdürdü: “Bir kişinin çıkarı için 
ülkenin geleceği ateşe atılıyor. Tüm 
bunları bilenler sessiz kalıyor. Bu beka 
sorunu artık sadece iç siyaset değil, 
uluslararası güvenlik meselesidir.”

Sadece Kuzey Kıbrıs değil! Irak ve Libya da varmış!

Türkiye'nin kara para ağı dış 
politikada şantaj aracı oldu

CHP’li Özgür Karabat, Türkiye’nin uluslararası 
kara para ağına sürüklendiğini belirterek, 'Bir 
kişinin çıkarı için ülke ateşe atılıyor' dedi.

BETAM'ın raporuna göre, bir yıl 
sonrasının ortalama hanehalkı enflasyon 
beklentisi bir önceki aya kıyasla 1,5 
puan artarak yüzde 61,2 oldu. En düşük 
enflasyon beklentisinin yüzde 55,1 ile 
kendi hesabına çalışan veya işverenlerde, 
en yüksek beklenti ise yüzde 71,4 ile 
öğrencilerde görüldü.

Değerlendirmede şu ifadeler yer aldı:
"Bir yıl sonrasının ortalama hanehalkı 

enflasyon beklentisi bir önceki 

aya kıyasla 1,5 puan artarak yüzde 
61,2 olmuştur. Enflasyon beklentisi 
dağılımına göre katılımcıların büyük 
bölümü (yüzde 26,7) bir yıl sonrasının 
enflasyon oranının yüzde 41-60 
arasında olacağını tahmin etmektedir. 
Önümüzdeki bir yıl içinde enflasyon 
oranının mevcut seviyesinden 
(yüzde 38,1) daha düşük olacağını 
bekleyenlerin oranı geçen aya göre 0,9 
puan artarak yüzde 26,5 olmuştur.

İşveren yüzde 55,1, öğrenci yüzde 71,4 enflasyon bekliyor
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Şehrimizde satışı yapacak 2 
bankadan İmar Bankası, ilk gün 10 
milyon lira değerinde, 1,5 kilo altın 
sattı. İktisat Bankası ise 24 ekimde 
satışlara başlayacak. 50 ve 100 
gramlık külçeler halinde, binde 995-
999 oranında altın miktarı bulunan, 
300 bin ve 595 bin liraya satılan altın, 
faizi haram kabul edenler tarafından 
rağbet gördü. Kuyumcuların dahi 
İmar Bankasından altın aldığı 
belirtildi.

Altın piyasasını düzenlemek, 
vatandaşın tasarruflarını toplamak 
ve piyasadaki para miktarını 
azaltmak amacıyla, bankaların altın 
satımına başladığı bildirildi. Daha 
önce Merkez Bankası tarafından 

yapılan satışların, bu bankanın 
yükünü azaltacağı, altın satışlarının 
bir haftaya kadar pek çok bankada 
başlanacağı belirtildi. 

Günlük yurt içi ve yurt dışı altın 
piyasası ile, döviz kurları dikkate 
alınarak yapılan satışların, altın 
piyasasını canlandırdığı bildirildi.

İmar Bankası Müdürü Coşkun 
Sakarya “İsviçre'den ithal edilen 
altınlar işçiliği az olduğundan, külçe 
değeri üzerinden, daha rahat işlem 
yapmayı sağlıyor” dedi. Sakarya, altın 
satışlarının sertifika ile yapıldığını, 
böylece kaçak veya çalıntı mal 
olmadığının hemen anlaşılabileceğini 
söyledi. Ayrıca satışlarda asıl amacın, 
hizmet vermek olduğu vurgulandı.

Bankaların altın satışına başlaması Bankaların altın satışına başlaması 
üzerine altının gramı 500 lira düştüüzerine altının gramı 500 lira düştü

İmar Bankasındaki külçe altın satışı ilgi ile izlendi. Faizi haram kabul edenler altına 
hücum etti. Bankaların altın satmaya başlaması ile altının gramı 500 lira birden 
düştü. Saf altın, 50-100 gramlık külçeler, İmar Bankasında büyük bir ilgi ile satıldı. Tek tek konut yapımını ve yeni kentlerin 

kurulmasını sağlayıcı özellikleri olduğu 
belirtilen kanunun, kredi akışını sağladığı 
herkesçe kabul ediliyor. Konut sektörü için 
ayrı bir fon oluşturan, belli bir sistemle 
kişilere ve kooperatiflere kredi veren 
kanunun uygulamada aksayan yönleri 
olduğu da belirtiliyor. Kredilerin etkin 
olarak kullanılamadığı, amaç dışı alanlara 
harcandığı vurgulanıyor. Bazı açıkgözlerin 
paravan şirketlerle, kredilerden 
yararlandığı söyleniyor. 

Diğer eleştiriler ise, kredilerin 
enflasyonun gerisinde kaldığı 
vurgulanıyor. 3 yıl önceki konut 
maliyetlerine göre hesaplanan kredi 
miktarlarının artırılması isteniyor. Çeşitli 
sosyal güvenlik kuruluşları tarafından ek 
kredi verilmesi gerektiği belirtiliyor.

Ayrıca tek tek konutlar yerine, toplu 
konutlara yönelinmesi, en zorunlu ihtiyaç 
kabul ediliyor. Ülkemizde gelir dağılımının 
düşük olduğu, belediye ve devletin 
vatandaşa yardımcı olması gerektiği ifade 
ediliyor. Aksi takdirde, uygulanmakta olan 
Toplu Konut Fonu yasasının, dar gelirli 
vatandaşın konut sorununu çözemeyeceği 
belirtiliyor.

Şehrimizde 100 kişinin, ferdi krediden, 
toplam 2,5 milyar kredi kullandığını; 
ayrıca toplam 2 bin 700 ortağı bulunan 
48 kooperatifin, Toplu Konut Fonundan 
yararlandığını, daha önce SABAH'ta 
yazdık. Krediden faydalanan 48 kooperatif, 
yasa yürürlüğe girmeden önce kurulmuş 
kooperatifleri oluşturuyor. Belediyeden, 2 
yıl içerisinde, yalnız 8 kooperatifin iskan 
alabildiğini de bildirmiştik.

Konut sorununu kim çözebilir?...

“Bu kanunla, bu kredi ile 
konut sahibi olmak çok güç”

2985 sayılı Toplu Konut kanunu, 23 Haziran 1984 tarihinde yürürlüğe 
girdi. Konut sorununa çözümler getirdiği belirtilen kanun, bazı 
çevrelerce olumlu değerlendirilirken, bazıları tarafından eleştiriliyor.

12. Genel Nüfus sayımı, bugün tüm 
yurtta yapılacak. Gaziantep'te 6 bin 17 
sayım memuru görev alarak, yurttaşların 
42 soruya yanıt vermesini isteyecek. 450 
bine yaklaşan ilimiz nüfusunun, 5 yılda 
gösterdiği artış tespit edilirken, şehrimizin 
diğer özellikleri de ortaya çıkacak. Buna 
göre, ilimizde, çalışmayan insan sayısı, 
niçin çalışmadıkları, iş arayıp aramadıkları, 
asıl meslekleri gibi, çalışma hayatı ile ilgili 
insan gücü hakkında bilgi sahibi olunacak. 

Hane halkının kaç odalı evde, nasıl 
bir araç ve ne tür bir yakıtla ısındığı 
saptanacak. Kiracı ve kira bedellerinin ne 
kadar olduğu öğrenilecek.

12. Nüfus sayımında ayrıca, yurda kesin 
dönüş yapan, yurt dışında doğan insan 
sayısı belirlenecek.

Sayımın esas sorularını oluşturan 
nüfusla ilgili sorulardan birkaçı ise şöyle: 
“Son bir yıl içinde, yaşayan veya ölen kaç 
çocuğunuz var? Bir yıldan bu yana, yaşını 
doldurmadan ölen çocuğunuz var mı?”

Bugün nüfus sayımı yapılıyor 

5 yılda ne kadar arttık? 
Ne kadar işsizimiz var?

Pahalılık var mı, yok mu?... Başbakanımıza 
göre yok... ANAP Gaziantep il başkanına 
göre de “Eskiden beri söylenen bir sözdür” 
pahalılık…

Başbakan Turgut Özal’ın Amerika'da 
kalacağı otelin oda kirası günde 8 (Sekiz) 
milyon lira imiş... Milliyet Gazetesinin 
yazdığına göre, Başbakanımızın kalacağı 

otel Nev York’un en lüks oteli imiş... 
Amerika Cumhurbaşkanı Reagan da Nev 
York’a gelince bu otelde kalırmış... 

Türkiye Başbakanının yattığı otelin günlük 
ücreti 8 milyon lira olursa, Türkiye'de eşya 
fiyatları elbette ucuz kalır... Bir günlük 
otel kirasına 8 milyon ödeyebilen bir 
memlekette pahalılıktan söz edilebilir mi?...

Pahalılık var mı?...
Kitapların hepsinin basılmış 

olduğu söylenmesine rağmen 
birçok kitap piyasada bulunmuyor. 
Velilerin ve öğrencilerin, o kitapçı 
senin, bu kitapçı benim diye 

dolaşmalarına rağmen aradıkları 
kitapları bulamadıkları söyleniyor. 
Lise 1’in Türk Dili Edebiyatı, İnkılap 
Tarihi ve Biyoloji bulunmayan 
kitaplar listesinde yer alıyor.

Lise kitapları zor bulunuyor 
Okulların açılmasının üzerinden iki hafta geçmesine 

rağmen dersler, kitaplar olmadan devam ediyor. 

Bekerecioğlu, Eneği 
Piyasası Düzenleme 
Kurulunun (EPDK) Petrol 
Piyasası Kanunu kapsamına 
giren petrol ürünleriyle 
ilgili denetimleri bir 
protokol çerçevesinde, 
Sanayi ve Ticaret Bakanlığı 
ile İçişleri Bakanlığına 
devrettiğini hatırlattı. 

Bekerecioğlu, "Polis, 
jandarma ile Sanayi ve 
Ticaret İl Müdürlüğüne 
bağlı ekipler, sorumlu 
bulunduktan bölgelerdeki 
akar yakıt istasyonlarını 
denetler. Bu denetimler 
sırasında standart dışı 
bulduktan akaryakıt 
için tutanak tutulur ve 
alınan numune EPDK'ya 
gönderilir. Kurul, bu 
işlemle ilgili gerek duyarsa 
ilgili petrol istasyonlarına 
70-700 bin YTL arasında 
para cezası verebilir" dedi.

Gaziantep'te faaliyet 
gösteren 322 petrol ürünü 
satan firmadan 282'sinin 
EPDK'dan lisans aldığını, 
diğerlerinin başvurularının 
incelendiğini belirten 
Bekerecioğlu, şunları 
kaydetti: "Akaryakıt 
istasyonlarının 
denetimine planlı şekilde 

başlayamadık. Çünkü, 
EPDK henüz (marker) 
uygulamasına başlayamadı. 
Bu uygulamanın Eylül'de 
başlayacağını bekliyoruz. 
Uygulamanın başlamasıyla 
petrol ürünü satan bütün 
firmaları denetleyeceğiz. 
Şu anda, bir ihbar 
veya acil durum olursa 
petrol istasyonlarından 
numune alıp Kurula 
gönderebiliyoruz." 

Gaziantep'in akaryakıt 
kaçakçılığı yapılan iller 
arasında yer aldığına 
dikkati çeken Bekerecioğlu, 
çevre illerden getirilen 
kaçak akaryakıtın kente 
girmemesi için polis, 
jandarma ile Sanayi ve 
Ticaret İl Müdürlüğü 
ekiplerinin el birliğiyle 
çalışması gerektiğini 
vurguladı. 

Bekerecioğlu, "Denetim 
işi polis, jandarma ve bize 
yasalarla eşit şekilde verildi. 
Herkes üstüne düşeni 
yapmalı ki, bu mücadele 
başarıya ulaşsın. Aksi 
takdirde ülkemiz hazinesi 
her yıl 7-8 milyar dolarlık 
vergi kaybına uğramaya 
devam edecek" diye 
konuştu.

Kaçak akaryakıt yılda 7-8 milyar Kaçak akaryakıt yılda 7-8 milyar 
dolar vergi kaybına yol açıyor dolar vergi kaybına yol açıyor 

Sanayi ve Ticaret İl Müdürü Doğan Bekerecioğlu, kaçak akaryakıtla mücadelede 
polis ve jandarmayla birlikte çalışmak gerektiğini belirterek, "Herkes üstüne 
düşeni yapmalı ki, bu mücadele başarıya ulaşsın. Aksi takdirde ülkemiz hazinesi 
her yıl 7-8 milyar dolarlık vergi kaybına uğramaya devam edecek" dedi.

Bayındırlı, Bağ-Kur 
sigortalılarına ilaç verilmesi 
için il genelinde 334 eczaneyle 
protokol imzaladıklarını 
belirterek, protokol 
çerçevesinde eczanelerin 
sigortalılara verdikleri 
ilaçların parasını kurumdan, 
aldığını söyledi. Feyzullah 
Bayındırlı, "Ancak bazı 
eczaneler zaman zaman sahte 
belgelerle ilaç yazdırıp bize 
fatura ediyor. Bazı eczanelerin 
ise sahte ilaç kupürü bastırıp 
veya temin ettikleri sahte 
evrakla haksız kazanç 
sağlamaya çalıştıklarını 
belgeledik" dedi.

Usulsüzlük yapan 8 
eczaneden 4'ünün sahte 
kupür, diğerlerinin sahte belge 
düzenlemekten haklarında 
dava açıldığını ifade eden 
Bayındırlı, bu ecza nelerle 
imzaladıkları protokolü 
feshettiklerini bildirdi. 13 

eczaneyle ilgili soruşturmanın 
ise devam ettiğini, Çalışma 
ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığı müfettişlerinin 
hazırlayacağı rapora göre bu 
eczanelerle ilgili yasal işlemi, 
başlatacaklarını kaydeden 
Bayındırlı, "Anlaşmasını 
iptal ettiğimiz eczaneler 
7-25 yıl arasında Bağ- Kur, 
Emekli Sandığı ve SSK ile ilaç 
sözleşmesi yapamayacaklar" 
diye konuştu. 

Eczane sahiplerini, 
'sigortalılara ilaç verirken 
mutlaka yasal prosedürü 
yerine getirmeleri konusunda 
uyaran Bayındırlı, "Bu 
kurum sosyal bir kurumdur. 
Bu kurumlan koruyup 
kollamalıyız. Kurumun fazla 
harcama giderleri karşısında 
zor duruma düşüp iflas 
etmesinin, ülkede sosyal 
çöküntüye neden olacağını 
herkes bilmeli" dedi.

8 Eczanenin sözleşmesi feshedildi 
13 eczane için soruşturma açıldı 
Bağ-Kur İl Müdürü Feyzullah Bayındırlı, Bağ-Kur 

sigortalılarına ilaç veren 8 eczanenin sözleşmelerini 
usulsüzlük gerekçesiyle feshettiklerini, 13 eczaneyle 
ilgili başlattıkları soruşturmanın da sürdüğünü söyledi.

Yabancı plakalı arabalar favorileri 
Işıklarda genelde yabancı plakalı 

veya pahalı arabalarla, gelin 
arabalarını kendine hedef seçen 
çocuklar, arabalardan 500 bin ile 1 
milyon arasında para alıyorlar. Sabah 
muhabirinin görüntülediği çocuklar 

ışıkta duran otomobilleri kuşatırken, o 
sırada kavşaktan geçmekte olan polis 
araçları anons yaparak çocukların 
dağılmasını istiyor. Daha sonra gelen 
diğer polis aracını gören çocuklar 
kaçışıyor. İki çocuğu yakalayan polis 
çocukları araca bindirerek götürüyorlar.

Şehreküstü Kavşağı’nı sokak çocukları kuşattı
Her 30 saniyede bir kırmızı ışık yanan Şehreküstü Kavşağı, sokak 

çocuklarının ablukası altında. Üçü kız olmak üzere sekiz kişiden 
oluşan ekip, kırmızı ışıkta duran araçtan anında kuşatıyorlar. 
Sürücüleri talepleriyle bunaltan sokak çocukları, çoğu zaman hareket 
halindeki araçların önüne atlayarak kazaya davetiye çıkarıyorlar..

Türkiye, 88.2 milyar dolarlık 
örme giyim ihracatından 
yüzde 7.1'lik pay alıyor 

Bakan Tüzmen, Türkiye'nin örme giyim 
ve triko ihracatı ile ilgili olarak A.A 
muhabirine yaptığı açıklamada, 2004 
yılında dünyada örme giyim ihracatının 
88.2 milyar dolar olduğunu kaydederek, 
'Türkiye, bu 88.2 milyar dolarlık ör 
me giyim ihracatından yüzde 7.1'lik 
pay almaktadır. Bunun döviz olarak 
değeri 6 milyar 260 milyon dolardır. 
Türkiye, Çin-Hong Kong ve İtalya'dan 
sonra dünya üçüncüsüdür. Bu, ülkemiz 
ve tekstil sektörümüz açısından çok 
önemli bir başarıdır. Bu sektörde rekabet 
avantajımız devam etmektedir" dedi.

Örme giyim ihracatı son üç yılda 
önemli artışlar kaydetti 

Türkiye’nin örme giyim ihracatının 
özellikle son üç yılda önemli artışlar 
kaydettiğine dikkat çeken Bakan 
Tüzmen, sektörün ihracatında başlıca 
ürün gruplarının tişörtler, fanilalar, 
kazaklar, süveterler, hırkalar, külotlu 
çoraplar, soketler, kadın takım elbise, 
ceket ve pantolonlar olduğunu ifade etti. 

İhracatın yüzde 31'inin Almanya 
yüzde 18'inin İngiltere'ye yapılıyor 

Tüzmen, örme giyim ihracatının 2005 
yılının ilk altı ayındaki artış oranının 
yüzde 5.9 olduğunu bildirirken, 
örme giyim ihracatının yüzde 31'inin 
Almanya'ya, yüzde 18’inin İngiltere’ye, 
yüzde 8.1'inin Fransa'ya, yüzde 
7.Tinin Hollanda'ya, yüzde 6.5'inin 
Amerika'ya, yüzde 5.2'sinin İtalya'ya, 
yüzde 2.8'inin İspanya’ya, yüzde 2.5'inin 
de Danimarka'ya yapıldığını söyledi ve 
şöyle devam etti: "Örme giyim sektörü 
ihracatımızın neredeyse tamamına 
yakını gelişmiş dünya pazarlarına 
yapılmaktadır. Bu da sektörümüzün 
kalitesinin göstergesidir. Örme giyim 
ihracatımızda dikkat çeken bir diğer 
nokta da fiyatlardır. Bu sektörde birim 
fiyatlar 2002 yılından bu yana yüzde 20-
25 oranında artmıştır. Yani eskiye göre 
daha yüksek fiyatlarla mal satmaktayız. 
Bu da kalitemizin artması ve moda 
yaratma becerimizin bir sonucudur. 
Sağlıklı bir gelişmedir. Sektörümüzün 
önümüzdeki dönemde de başarılarını 
arttıracağına inanıyorum."

Örme giyimde üçüncü sıradayız
Türk örme giyim ihracatçıları, dünyaya 160 milyon bebek giysisi ihraç 

ediyor. Bakan Kürşad Tüzmen, Türkiye'nin örme giyim ihracatında 
dünya üçüncüsü olduğunu söyledi. Türkiye'nin geçen yıl 6 milyar 260 
milyon dolarlık örme giyim ihracatı gerçekleştirdiğini bildirdi.
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Eren Ovayolu / Mali Müşavir
Uzun zamandan beri rağbet gören para 

piyasası fonları  19 Mart’tan beri yaşanan 
piyasa değişkenlik en çok etkilenen 
enstrüman oldu. Para Piyasası Fonlarında 
214 bin kişi hesabını kapatırken piyasadan 
çıkan toplam hesap sayısı 650 milyar lira 
oldu.

Son zamanlarda siyasi gündem ve 
siyasetten etkilenen yatırım fonları bu 
calkantıdan çok fazla etkilendi. Para 
piyasası fonundan 440 milyar lira net çıkış 
görüldü.

BloombergHT’nin aktardığına göre en 
fazla düşüş yaşayan ve piyasan çıkış olan 
piyasa 650 milyar lira ile para piyasası 
fonları oldu. Toplam büyüklüğü 18 Mart 
tarihinde 1,44 trilyon lira düzeyindeydi. 
Bu da 10 günde para piyasası fonlarının 
yüzde 40’ı büyüklüğünde bir çıkış 
yaşandığını gösteriyor.

Daha önceki yazılarımda vurgu yaptığım 
GÜVEN kelimesinin ne kadar önemli 
olduğu bir kere daha ortaya çıkmış oldu. 
Fakat acı tecrübe yaşayarak görmüş olduk. 
Türkiye zarar görerek görmüş olduk. 
Daha önce defalarca gördük önümüzdeki 
günlerde de defalarca görmeye de devam 
edecekmişiz gibi görünüyor. Çünkü şuanki 
hükümet oy kaygısı ile ülkeyi içinden 
çıkılmaz hale getiriyor. İlimden bilimden 
uzak bir yönetim tarzı belirleyen AKP 
hükümeti ilerleyen günlerde Türkiye'yi 
dahada içinden çıkılmaz hale getirecek 
gibi görünüyor. Görünen köy kılavuz 
istemez.

Maalesef insanların 
geleceğe dair umut yok

Eroğullları, ‘’Türkiye’deki hekimlik 
ortamı çalışma koşullarına uygun 
olmaması, şiddetin olması, geçim 
sıkıntısı ve yoksulluğun artması ve 
değersizleşmenin sonucu olarak 
hekimler yurt dışına gidiyor. Sadece 
hekimlere değil, tüm eğitimli 
insanlara karşı bir değersizleştirme 
söz konusu. Ayrıca ruhen, bedenen, 
sosyal ve siyasal olarak tam bir iyilik 
hali olarak bahsedemeyeceğimiz 
bir durum var. Maalesef insanların 
geleceğe dair umut yok. Çalışma 
koşulları ile ilgili çok ciddi sorunlar 
yaşanıyor’’ ifadelerine yer verildi. 

Pırı pırıl zekaları kaybediyoruz
Hekimlerin yurt dışına gitmesinde 

sorumluluğu bulunan siyasilerin 
uyku uyumadan, insanları, gençleri ve 
sivil toplum kuruluşlarını dinleyerek 
çözüm bulması gerektiğini sözlerine 
ekleyen Eroğullları, ‘’Her yıl 15 
civarında üniversitemiz sadece yurt 
dışına hekim yetiştiriyor. Biz o pırı 
pırıl zekaları kaybediyoruz. Bu da 
maalesef işin başka acı bir tarafı’’ 
açıklamasını yaptı. 

Siyasal ve sosyal olarak 
kötühissettiren ortamın 

düzeltilmeli lazım
Ülkemizdeki hukuksuzluğun, 

adaletsizliğin ortadan kaldırılması 
gerektiğini kaydeden Eroğullları, 
‘’Siyasal ve sosyal olarak kötü 
hissettiren ortamın düzeltilmeli 
lazım. Siyasilerin insanları 

kutuplaştırmak ve umutsuzlaştırma 
yerine barış dilini kullanması ve 
gençlerimize güzel ve aydınlık bir 
ülke bırakmaları gerekiyor. Bunun 
yanı sıra çalışma koşullarının 
ivedilikle düzeltilmesi büyük önem 
arz ediyor’’ dedi

Değersizleştirme politikalarının 
son bulması lazım

Ekonomik krizden toplumun her 
kesimi gibi hekimlerinde olumsuz 
etkilendiğini sözlerine ekleyen 
Eroğullları, ‘’Değersizleştirme 
politikalarının son bulması 
lazım. Bir vatandaş hekim dövme 
özgürlüğünden bahsetti ve buna ifade 
özgürlüğü dendi. Ama her ağzımızı 
açtığımızda soruşturmalarla ve 
mahkemelerle tehdit edildik. Bunlar 

ortadan kaldırıldığında insanlar yurt 
dışına gitmez ve güzel bir ülkede 
yaşamlarını idame ettirirler’’ şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

15 Tıp Fakültesi her yıl yurt dışına 
hekim göndermek için mezun veriyor

Zirai ilaçların doğadaki birçok 
canlıya zarar verdiğini ifade eden 
Koca, ‘’Zirai ilaçlar doğadaki 
canlıları yok ediyor. Özellikle 
böcekleri öldürüyor. İlacın mı 
yoksa arının mı daha çok doğaya 
faydalı olduğuna bakıldığının 
arının daha faydalı olduğunu 
söyleyebiliriz. Çünkü hem bitkilerin 
tozlaşmasını sağlayıcı hem zenk ve 
benzeri şeylerden sıvıları toplayıp 
zararsız hale getirmesi ve doğal bir 
eko sistemi parçası olması arının 
önemini artırıyor. Dolayısıyla zirai 
ilaçlarda bir ilacı verirken diğer 
başka bir ilacı kullanma ihtiyacı 
duyulabiliyor. Aynı zamanda 
doğadaki arının hepsini öldürür’’ 
açıklamasını yaptı. 

Dünya genelinde arıcılıkla ilgili 
birçok araştırmalar yapılıyor

‘Biz hiç ilaç kullanılmasın 
demiyoruz’ ifadelerini kullanan 
Koca, ‘’Zirai ilaçların akşam hava 
karardıktan sonra atılması hem 
arıcılık sektörü açısından hem diğer 

faydalı böceklere zarar vermemesi 
açısından çok daha iyi olacak. Bu 
şekilde atılan ilaçların doğaya ve 
arıcılara daha fazla katkısı olur. 
Dünya genelinde arıcılıkla ilgili 
birçok araştırmalar yapılıyor’’ dedi. 

Yapılan çok akıllıca bir davranış
Koca, ‘’Amerika’da bir kovandan 

elde edilen tozlanmadan dolayı arazi 
sahiplerinden 750 dolar alınıyor 
ve bu rakam 1000 dolara kadar 
yükseliyor. Bu çok ciddi bir rakam. 
Böyle olunca arıcılık kurumsal bir 
hale dönüşmüş ve yapıya kavuşmuş 
oluyor. Yapılan çok akıllıca bir 
davranış. Çünkü oradaki badem 
ve benzeri gibi diğer ağaçlardan 
elde edilen gelir yüksek oluyor hem 
de ürün kaliteli oluyor. Yani arılar 
bitkilerde verimliliği ve kaliteyi 
artırdığı gibi sürekliliği sağlamak 
için kullanılan tozlayıcılardır. 
Dolayısıyla zirai ilaçlardan ziyade 
biz arıları bahçelerimize davet 
etmemiz gerekiyor’’ şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

Zirai ilaçlar doğadaki pek
çok canlıya zarar veriyor

Çünkü bu yılın ilk üç ayında 
karşılıksız çıkan çek sayısı geçen yılın 
aynı dönemine göre artış gösterdi. 
2024 yılının üç aylık döneminde bin 
335 çekin karşılıksız çıktığı kentte bu 
rakam bu yılın aynı döneminde 223 
artışla bin 532’ye yükseldi. Karşılıksız 
çekte yaşanan bu artış firmaların 
yaşadığı ekonomik zorlukları bir kez 
daha gözler önüne serdi. Karşılıksız 
çıkan bin 532 çekin parasal karşılığı 
ise 1 milyar 413 milyon lira olarak 
kayıtlara geçti. 

Ülke genelinde toplamda 
59 bin 323 çek karşılıksız çıktı

Türkiye Bankalar Birliği Risk 
Merkezi, ocak-mart döneminde 
karşılıksız çıkan çek istatistiklerini 
açıkladı. Yılın üç aylık döneminde 

ülke genelinde toplamda 59 bin 323 
çek karşılıksız çıktı. Karşılıksız çıkan 
çeklerin parasal tutarı ise 44 milyar 
612 milyon 71 bin TL olarak kayıtlara 
geçti. 

Türkiye’de yaşanan ekonomik kriz 
birçok sektörü olumsuz etkiledi, 
etkilemeye de sürdürüyor. Yaşanan 
kriz sonrasında maliyetlerin altından 
kalkmayan küçük esnaf kepenklerini 
kapatmaya, firmalar ise üretimlerini 
başka ülkelere taşımaya başladı. 
Antep’te de durum, ülkeden farklı 
değil. Yaşam şartlarının zorlaştığı 
şehirde vatandaş geçimini sağlamakta 
zorlanıyor, firmalar ise maliyetlerini 
azaltmak için ya işçi çıkartıyor ya da 
üretimlerini başka ülkelere kaydırıyor. 
Haber Merkezi 

Karşılıksız çıkan 1532 çekin parasal
karşılığı 1 milyar 413 milyon lira

TÜBİTAK’ın “1001 Çaba Özel 
Çağrısı” kapsamında desteklenen 
proje, Gazetecilik Bölüm Başkanı Prof. 
Dr. Mesut Yücebaş yürütücülüğünde 
sürdürülüyor. Projede, Doç. Dr. 
Mehmet Ali Göngen, Doç. Dr. Özgür 
Güven ve Doç. Dr. Semiray Yücebaş 
araştırmacı olarak görev alıyor.

Bilim gazeteciliği, günümüzde 
giderek artan salgınlar, doğal afetler, 
iklim krizleri gibi sorunlarla başa 
çıkabilmek için kritik bir öneme sahip. 
Bilimsel bilgiyi doğru ve anlaşılır bir 
şekilde paylaşarak, toplumların bilinçli 
kararlar almasına yardımcı olan bilim 
gazeteciliği, bilgi temelli bir toplum 
inşa etmede ve krizlere karşı hazırlıklı 
olmada vazgeçilmez bir gazetecilik 
etkinliğidir. Bu amaçla Gaziantep 
Üniversitesi İletişim Fakültesi öğretim 
üyeleri tarafından yürütülen ve 
TÜBİTAK tarafından desteklenen 
“Gaziantep Yerel Medyasında Bilim 
Haberciliğinin Güçlendirilmesi” 
projesi kapsamında bir panel ve 
çalıştay etkinliği düzenleniyor. Mavera 
Kongre ve Sanat Merkezi Turkuaz 
Salon'da gerçekleşecek olan etkinlik 
28 Nisan saat 09:30'da başlayacak. 
Panelde proje ekibi tarafından proje 
çıktıları sunulup tartışılacak. Panelin 
ardından gazeteciler, bilim insanları 
ve öğrencilerin bir araya gelerek 
kentimizde bilim gazeteciliğinin 
sorunlarını ve geleceğini tartışacakları 

bir çalıştay düzenlenecek.
Geçtiğimiz yıl haziran ayında 

başlayan ve bir yıl sürecek olan 
proje kapsamında, Gaziantep yerel 
medyasının bilim haberlerine 
yaklaşımı ve sunumu incelenmiştir. 
Bu çerçevede kentte görev yapan 
gazeteci ve akademisyenlerle yüz 
yüze görüşmeler gerçekleştirilmiştir. 
Proje sonunda, gazetecilere ve bilim 
insanlarına yönelik bilim gazeteciliğine 
dair rehber kitapların yayımlanması 
planlanmaktadır.

Hem rehber kitapların 
hazırlanmasında hem de Gaziantep 
yerel medyasında etkili bir bilim 
gazeteciliği pratiğine katkıda 
bulunmaki isteyen tüm paydaşlar 
“Gaziantep Yerel Medyasında Bilim 
Gazeteciliği Panel ve Çalıştayı’na 
davetlidir. 

Program
09:30 Açılış konuşması
09:45 “Gaziantep Yerel Medyasında 

Bilim Gazeteciliği Projesi” araştırma 
bulguları- Prof. Dr. Mesut Yücebaş

10:00 “Bilim Gazeteciliğinin 
Sorunları ve Geleceği” konulu 
tartışma-Gazeteci, akademisyen ve 
öğrenciler

11:00 Ara
11:15 “Bilim Gazeteciliği Çalıştayı”-

Gazetecilik Bölümü öğrencileri, 
akademisyenler ve gazeteciler

12:00 Kapanış

Bilim gazeteciliği, toplumların bilinçli 
kararlar almasına yardımcı olur

6 Şubat depreminden etkilenen 
Kahramanmaraş’ın Pazarcık ilçesine bağlı 
Sultanlar Köyü’nde bulunan okula kütüphane 
kazandıran öğrenciler, aynı zamanda 23 
Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı 
etkinliklerine de katılarak çocukların bayram 
sevincine ortak oldu.

Proje kapsamında öğrenciler, kitap bağışlarıyla 
oluşturdukları kütüphaneyi köy okuluna 
teslim etti. 23 Nisan şenlikleri çerçevesinde 
gerçekleştirilen kutlamalarda çocuklara 
hediyeler dağıtıldı, ikramlar sunuldu, oyunlar 
oynandı ve bayram coşkusu doyasıya yaşandı.

GAÜN Öğretim Üyeleri Prof. Dr. Habib 
Özkan, Prof. Dr. Mehmet Murat, Prof. Dr. 
Sevilay Şahin, Doç. Dr. Fatih Bozbayındır, Doç. 
Dr. Gökçe Özdemir ve Gaziantep Üniversitesi 
personeli Mehmet Sönercan tarafından 
öğrencilere rehberlik edilerek, projeye akademik 
destek sunuldu. Öğrenciler ve okul çalışanları 
projeye destekleri için Gaziantep Eğitim 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Bayram Çetin’e 
teşekkür etti. Haber Merkezi

Sultanlar Köyü okuluna 
kütüphane kurdular

Gaziantep bu kadar yetersiz ve 
pişkin il başkanını ilk kez görüyor

Reisoğlu, partiyi 
toparlamaya yönelik 

hiçbir çaba içinde olmadı
İl başkanının siyaseten cahil 

olduğundan bahseden partililer, 
siyasi ön görüsü olmadığı için 
31 Mart 2024 seçim sürecinde 
seçimlere 20 gün kala istifa ederek 
partiyi kaptansız bıraktığına 
dikkat çekti. ‘’Bu partiyi 
Gaziantep'te sessiz bırakan Reis 
Reisoğlu’nun bunca yetersizliği 
ve partiyi toparlamaya yönelik 
hiçbir çaba içinde olmaması genel 
merkezin bu durumda sessiz 
kalması partilileri küstürerek 
partiden uzaklaştırıyor’’ tespitinde 
bulundu. 

CHP’de kadın 
görünürlüğünün yetersiz 

olması partilileri 
kaygılandırıyor

‘Meclis üyeliği ön seçimi adı 
altında yapılan yoklama çalışması 
meclis üyesi aday adaylarını 
birbirleri ile kavgalı hale getirdi’ 
diyen partililer, ‘’Partililer 
arasındaki ciddi ayrışma ve 
husumet mahallelere kadar sirayet 
etmiş durumda. Partiye kadınlar 
gelmiyor, CHP gibi yüzyıllık 
çınarda kadın görünürlüğünün 
az olması kaygı verici. İl başkanı 
genel merkeze ne söylemektedir 
ki genel merkez bu kadar sessiz?’’ 
ifadelerini kullandı.

Ahbap çavuş ilişkileri
ile adaylar belirlendi

Örgütten ön seçimi kaçırdıklarını 
sözlerine ekleyen partililer, 
‘’31 Mart seçimlerine giden 
süreçte parti meclisinin kararı 

doğrultusunda kayıtlı üyelerin 
katılımıyla önseçim yapılması 
gerekirken 20 kişi tarafından 
tespit edilen delegelerle ön seçim 
yapıldı. Büyükşehir, Şahinbey, 
Oğuzeli ve Şehitkamil Belediye 
Başkanlığı için çok sayıda aday 
tarafından başvuru yapılmasına 
rağmen ahbap çavuş ilişkileri 
ile adaylar belirlendi. Belediye 
başkan adayları ile belediye meclis 
üyeliklerinde örgütün iradesi 
engellendi, gençlik ve cinsiyet 
kotaları tam olarak kullanılmadı. 
Delege ile tespit edilen belediye 
meclis üyeleri kazandığımız 
Şehitkamil belediyesini bu hale 
getirdi’’ eleştirisini yaptı. 

Hurşit Yıldırım sözünü 
yerine getirmek için arayış 

içine bile girmedi
‘Hurşit Yıldırım ilçe başkanlığına 

aday olurken ilçe binası alınması 
için söz verdi, ancak bu sözünü 
yerine getirmek için arayış içine 
bile girmedi’ eleştirisini yapan 
partililer, ‘’Şehitkamil Belediyesi 
kazanılır kazanılmaz önce 
oğlunun ve kendisinin ortağı 
olduğu şirketler belediyeden 
konser ve organizasyon ihalesi 
aldı. Gaziantep Barosuna kayıtlı 
iş ihtiyacı olan binlerce avukat 
varken Hurşit Yıldırım’ın kızı 
belediyede avukat olarak işe 
başladı’’ değerlendirmesinde 
bulundu. 

İl ve İlçe Başkanı olarak 
iktidara karşı 

siyaset yapma görevlerini 
yerine getirmediler

Partililer, ‘’Reis Reisoğlu, Hurşit 

Yıldırım ve Zeki Gürsel, Umut 
Yılmaz’ın peşinde gezmekten asli 
görevlerini yerine getirmediler. 
İl ve İlçe Başkanı olarak iktidara 
karşı siyaset yapma görevlerini 
yerine getirmediler. Türkiye’nin 
her yerinde CHP büyüyüp oylarını 
arttırırken örgütlerin görevlerini 
yerine getirmemesi CHP’yi ülke 
genelinin aksine Gaziantep’te 
geriye götürdü’’ dedi. 

Artık partiye faydalı 
olmaları mümkün değil

İl Başkanı Reis Reisoğlu’nun 
milli bayramların hiçbirinde 
törenlere katılmadığını 
aktaran Partililer, ‘’Partimizin 
çelenginin ulu Önder Atatürk’ün 
huzuruna sunulması için gerekli 
organizasyonlar yapılmadı. İl ve 
ilçe yönetimleri parti içerisinde 
yaşanan tartışmalar ve olaylar 
nedeniyle fazlasıyla yıprandı artık 
görev yapamaz hale geldiler. Artık 
partiye faydalı olmaları mümkün 
değil’’ değerlendirmesini yaptı. 

Ersin Atar, AKP’li Fadıloğlu 
ile belediye başkan 

yardımcılarına karşı tek bir 
söz söylemedi

Partililer, ‘’2019-2024 yılları 
arasında da belediye meclis üyeliği 
yapan Ersin Atar bu dönemde 
AKP’li Rıdvan Fadıloğlu ile 
belediye başkan yardımcılarına 
karşı tek bir söz söylemedi. Aynı 
dönemde denetim komisyonu 
üyesi olmasına rağmen hiçbir 
usulsüzlükle ilgili konuşmadı. 
Ersin Atar’ın yolsuzluklar 
konusunda samimi olmadığının 
en açık işareti bu’’ vurgusu yapıldı. 

Her yıl 21-28 Nisan tarihleri arasında 
kutlanan Ebeler Haftası, doğumun en özel 
anlarında annelerin yanında olan ebelerin 
fedakârlıklarını ve sağlık sistemindeki 
vazgeçilmez rollerini ön plana çıkarıyor. Bu 
kapsamda Gaziantep İl Sağlık Müdürlüğü, il 
genelinde yürütülen uygulamaları ve başarılı 
örnekleri kamuoyuyla paylaştı.

Sağlık Bakanlığı’nın öncülüğünde 
uygulamaya alınan “Her Gebeye Bir Ebe” 
projesi, Gaziantep’te başarıyla uygulanmaya 
devam ediyor. Her gebe, gebeliği boyunca 
aynı ebe tarafından birebir takip edilerek 
bilgilendirme, kontrol ve doğuma hazırlık 
süreçlerinde kesintisiz destek alıyor.

Doğumunu Şehir Hastanesi’nde 
gerçekleştiren Tuba Kalay, ebe desteğinin 
kendisi için ne kadar kritik olduğunu şu 
sözlerle anlatıyor: “29 yaşındayım, ilk 
çocuklarım ikizdi. Bu, üçüncü çocuğum oldu. 
Ebem doğum boyunca sürekli yanımdaydı. 
Bu destek bana büyük güç verdi. Normal 
doğumun ardından hızla toparlandım ve 
bebeğimle hemen temas kurabildim. Şehir 
Hastanesi’nden ve tüm personelden çok 

memnun kaldım, her şey için minnettarım.”
Gaziantep genelindeki hastanelerde faaliyet 

gösteren Gebe Okulları, anne adaylarına 
doğum öncesi ve sonrası dönemlerde ihtiyaç 
duyacakları bilgileri sistemli bir şekilde 
sunuyor. Nefes egzersizlerinden doğum 
pozisyonlarına, emzirme ve bebek bakımına 
kadar pek çok konuda verilen eğitimlerde 
ebeler aktif görev alıyor.

Şehir Hastanesi’nde görev yapan Ebe Fatma 
Çolakoğlu: “Normal doğum, hem annenin 
hem de bebeğin doğal süreçleriyle uyumlu 
ilerleyen bir doğum şeklidir. İyileşme süresi 
daha kısadır, annenin doğum sonrası bebeğiyle 
bağ kurması daha hızlı olur. Biz ebeler 
olarak gebelerimize bu avantajları anlatarak 
onların doğal doğum ilgili bilinçlenmelerini 
sağlıyoruz.”

Ebeler, normal doğumun anne ve bebek 
sağlığı üzerindeki olumlu etkilerini anne 
adaylarına anlatarak bu süreci teşvik ediyor. 
Gaziantep İl Sağlık Müdürlüğü, anne ve 
bebek sağlığına verdiği önemin bir göstergesi 
olarak normal doğumu destekleyen rehberlik 
çalışmalarına ağırlık veriyor.

Ebeler yalnızca doğum anında değil 
doğum sonrasında da annelerin yanında


